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Inleiding

Beste lezer,

Fijn dat u deze folder wilt lezen. Het gaat 
over de SGP en de gemeenteraadsverkie-
zingen. Op 16 maart mogen de inwoners 
van Twenterand die 18 jaar en ouder zijn 
naar de stembus.  De SGP is een van de 
politieke partijen waarop gestemd kan 
worden.

Op de voorkant staat: Perspectief voor u 
en jou. Perspectief zegt iets over de toe-
komst.  

Iedereen denkt wel eens na over zijn of 
haar toekomst. Dromen over wat u graag 
zou willen. De SGP vertelt in deze folder 
wat belangrijk is. 

In het programma van de SGP kunt u 
meer lezen over onze plannen. U kunt le-
zen hoe wij denken over het besturen van 
onze gemeente en hoe de SGP daar aan 
wil werken.

Op de achterkant van deze folder staan 
de namen van de mensen die u kunt kie-
zen. Uit elk dorp van Twenterand staan er 
mensen op de lijst. Vergeet niet te stem-
men op 16 maart en stem SGP. 

Wanneer er vragen zijn dan kunt u ons 
bellen of een e-mail sturen. Op de achter-
kant van deze folder vindt u onze contact-
gegevens. 

Met vriendelijke groet,

Jan Jonker
Raadslid SGP Twenterand
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Zondagsrust

In het christelijke geloof is de zondag een 
rustdag. De rustdag is bedoeld om God 
en elkaar te dienen. Een dag rust in de 
week is voor iedereen goed. Daarom is de 

SGP tegen evenementen en winkelopen-
stelling op zondag. Wij moeten ook de 
winkeliers en hun medewerkers die rust 
gunnen.

Onderdak voor mensen in nood 

In Nederland zijn er veel vluchtelingen. 
Ook in onze gemeente moeten we ruimte 
geven aan vluchtelingen. De Bijbel leert 
ons om gastvrij te zijn voor vluchtelingen 

in nood. Maar de gemeente kan natuur-
lijk niet iedereen een plek geven. De in-
woners van Twenterand mogen niet de 
dupe worden.

De taak van de gemeente  

De gemeente moet veel regelen voor de 
inwoners, bedrijven en winkels. Iedereen 
wil fijn wonen, werken en leuke dingen 
doen, zoals bijvoorbeeld fietsen, wande-
len, zwemmen, voetballen of een andere 
sport. Het is fijn dat je dat in de buurt kan 
doen. 

De gemeente regelt veel. Bijvoorbeeld 
het regelen van goede schoolgebouwen. 
Maar ook als iemand een woning wil bou-
wen, dan moet de gemeente dat goed 
vinden. Hiervoor maakt de gemeente re-

gels. De SGP vindt het belangrijk dat de 
gemeente inwoners helpt om een oplos-
sing te vinden voor de vragen en proble-
men van inwoners en ondernemers. 

De SGP vindt dat de gemeente goed moet 
nadenken waar je het geld aan uitgeeft.  
Teveel geld uitgeven lijkt leuk, maar dan 
moeten de belastingen omhoog. En dat 
vindt niemand leuk. De SGP wil graag de 
lasten voor de inwoners en bedrijven zo 
laag mogelijk houden. 
 

De SGP

De SGP is een christelijke partij. De bood-
schap is:  

God lief te hebben boven alles en onze 
naaste als onszelf. 

Liefde is het centrale thema van het chris-
telijk geloof. Zo te leven is goed voor ons 

allemaal. Wij - met zijn allen - zijn de sa-
menleving en iedereen telt mee. 

In de Bijbel kunnen we lezen hoe God wil 
dat wij ons gedragen ten opzichte van 
Hem en onze medemensen. De SGP vindt 
het belangrijk dat we goed en eerlijk met 
elkaar omgaan. 
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Een veilige gemeente

De SGP vindt het belangrijk dat iedereen 
zich veilig voelt. Veiligheid gaat over veel 
dingen. 

•	 Iedereen moet zichzelf kunnen zijn. 
Er is respect voor elkaar. 

•	 We willen werken aan een veilige 
buurt. 

•	 De politie moet dus aanwezig zijn in 
Twenterand. 

•	 De gemeente probeert alcoholge-
bruik te verminderen door voorlich-
ting. 

•	 Voorlichting geven over de gevaren 
van drugsgebruik. 

•	 Geen alcohol en drugs op straat.

Wonen

De SGP wil dat iedereen fijn kan wonen en 
leven. Dat betekent ook dat de stoepen 
en tuinen van de gemeente er schoon en 
netjes uitzien. 

•	 De gemeente maakt afspraken met 
bijvoorbeeld Mijande dat er genoeg 
betaalbare huurwoningen zijn. 

•	 De gemeente zorgt er voor dat er ge-
noeg  ruimte is om huizen te kunnen 
bouwen. 

•	 We houden de buurt netjes. Dus 
geen troep en hondenpoep. 

Landbouw

In Twenterand hebben we gelukkig nog 
boeren en daar moeten we zuinig op zijn. 
De boeren zijn belangrijk voor ons eten. 
Boeren onderhouden een groot deel van 

ons landschap. De SGP vindt dat de boe-
ren moeten kunnen blijven boeren. 
En dat er toekomst blijft voor hen.

Vervoer

De gemeente moet zorgen dat winkels 
en bedrijven goed te bereiken zijn. Ook 
voor mensen die geen auto hebben is het 
belangrijk dat er goed openbaar vervoer 
is. 

•	 We vinden veilige fietspaden en 
wandelpaden belangrijk. Het is ook 
gezond om te fietsen en te wandelen. 
Daarom is het ook goed om te kijken 
of de gemeente meer fietspaden kan 
maken. 
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•	 Scholen moeten voor de kinderen 
veilig te bereiken zijn.

•	 Waar geen openbaar vervoer is pro-
beert de gemeente ander vervoer te 
regelen. (bijvoorbeeld de buurtbus, 
Automaatje)

•	 De SGP vindt belangrijk dat gevaarlij-
ke wegen worden verbeterd.

•	 De boeren moeten met hun grote 
trekkers naar hun land kunnen. Dit 
moet echter wel op een veilige ma-
nier kunnen voor iedereen.

Natuur en milieu

De SGP vindt dat we goed moeten zorgen 
voor de natuur. Een schoon milieu is be-
langrijk om gezond te kunnen leven. Men-
sen en bedrijven gebruiken veel energie 
(gas, water en licht) en maken veel afval. 
We moeten proberen dat te verminde-
ren. Dit kan bijvoorbeeld door verspilling 
tegen te gaan.  

•	 Windmolens mogen niet voor over-
last zorgen.

•	 Zonnepanelen zijn goed, maar dan 
op wel op het dak.

Gezondheid en Zorg 

De gemeente helpt mensen die zorg 
nodig hebben. Bijvoorbeeld door een 
rolstoel te regelen. Of hulp bij het huis-
houden. Ook kun je naar de gemeente als 
je vragen hebt over de opvoeding. De ge-
meente zorgt dat er taalles is voor wie dat 
nodig heeft. Ook geeft de gemeente geld 
aan bibliotheken. 

•	 Jongeren met problemen verdienen 
onze aandacht.

•	 Kindermishandeling wordt aange-
pakt.
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Nr.	 Naam			   Woonplaats

1	 J.J. Jonker		  Vriezenveen
2	 M. Bossers		  Vroomshoop
3	 G. Engberts		  Westerhaar-Vriezenveensewijk
4	 R.J. Koppelman		  Vriezenveen
5	 S. v.d. Belt		  Vriezenveen
6	 M. Hotting		  Geerdijk
7	 R.J. Schippers		  Westerhaar-Vriezenveensewijk
8	 B. Engberts		  Vriezenveen
9	 L.G. Bolier		  Vriezenveen
10	 F.H. Dekker		  Vriezenveen
11	 K. Meuleman		  Den Ham
12	 J. Kok			   De Pollen
13	 A. Egas			   Vriezenveen
14	 D.D.L. Koppelman	 Vriezenveen
15	 IJ.R. Bijl			   Vriezenveen
16	 T. Lucas			   Vriezenveen
17	 D.H. Holland		  Vriezenveen
18	 F.H. Bom			  Vriezenveen
19	 L.J.A. Verboom		  Vriezenveen
20	 F. Jonker			  Vriezenveen
21	 G. Dekker		  Westerhaar-Vriezenveensewijk
22	 H.D. Holland		  Vriezenveen
23	 J.J. Schipper		  Vriezenveen
24	 G. Boers			  Vriezenveen

Kandidatenlijst SGP Twenterand

MEER WETEN:

•	 website: www.twenterand.sgp.nl
•	 facebook: SGPTwenterand
•	 twitter: @sgptwenterand


